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江蘇省副省長方偉先生帶領江蘇省代表團到訪東華三院賽馬會松朗安老

綜合中心，了解香港安老服務的現況，並就兩地養老事業的模式與經驗

進行交流。

Mr. FANG Wei, Vice-Governor of Jiangsu Province, led a delegation from 

Jiangsu Province to visit TWGHs Jockey Club Sunshine Complex for the 

Elderly to learn more about current elderly services in Hong Kong and 

exchange views on both places’ elderly care practices and experiences.

江蘇省副省長到訪東華三院
Vice-Governor of Jiangsu Province 
Visited TWGHs 

韋浩文主席（前排右八）、董事局成員和本院行政總監與江蘇省副省長方偉先生
（前排右七）及代表團成員合照
Group photo of Mr. WAI Ho Man, Herman (front row, right 8), the Chairman, Board 
Members and Chief Executive of TWGHs, with Mr. FANG Wei (front row, right 7), 
Vice-Governor of Jiangsu Province, and the delegation members

江蘇省副省長方偉先生於會面中讚揚本院於香港長者
服務的貢獻。
Mr. FANG Wei, Vice-Governor of Jiangsu Province, praised 
the Group’s contribution to Hong Kong’s elderly services.
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為 了 提 升 學 生 對 中 國 文 化 和 國 家 安 全 的 認 知 ， 首 場 「 國 安 進 校 園 」 活 動

於 東 華 三 院 馬 錦 燦 紀 念 小 學 開 展 。 律 政 司 司 長 林 定 國 S B S , S C 太 平 紳 士

（右四）、教育局局長蔡若蓮博士太平紳士（左四）、維護國家安全委員會

秘書長區志光PDSM,PMSM太平紳士（右三）、戊子年主席暨校監馬清鏗

BBS太平紳士（右二）、本院韋浩文主席（左三）及行政總監蘇祐安先生

（左二）主持揭幕儀式。

To enhance students' awareness of Chinese culture and national security, the 

first-introduced "National Security School Activities" event was held at the 

TWGHs Ma Kam Chan Memorial Primary School. The Hon. LAM Ting Kwok, 

Paul, SBS, SC, JP (right 4), Secretary for Justice, Dr. the Hon. CHOI Yuk Lin, 

JP (left 4), Secretary for Education, Mr. AU Chi Kwong, Sonny, PDSM, PMSM, 

JP (right 3), Secretary General of the Committee for Safeguarding National 

Security, Mr. MA Ching Hang, Patrick, BBS, JP (right 2), Chairman 2008/2009 

cum Supervisor, Mr. WAI HO Man, Herman (left 3), the Chairman, and Mr. SU 

Yau On, Albert (left 2), Chief Executive, officiated the Kick-off Ceremony. 

全民國家安全教育進校園
National Security School Activities

一 眾 嘉 賓 與 同 學 一 起
感受工作坊的樂趣。
The guests and students 
enjoyed the workshop 
together.

本院歷屆及本屆董事局成員聚首一堂。
The past and present Board Members got together for a reunion.

韋浩文主席主持大會並致辭。
Mr. WAI Ho Man, Herman, the 
Chairman, presided over the 
Meeting and delivered a speech.
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該會藉活動維繫一眾歷任董事局成員的友誼，讓各位前賢繼續參與及支持本院

院務。會上亦選出該會癸卯年的執行委員會委員，以推動會務。

The Meeting cum Luncheon was held to strengthen the friendship among the 

former Boards of Directors and to maintain the predecessors’ participation in and 

support to the Group. The Executive Committee 2023/2024 was also elected at 

the Meeting to promote the development of the Association.

東華三院歷屆總理聯誼會
周年會員大會暨
第211次聯歡午宴
The Annual General Meeting cum 
the 211th Re-Union Luncheon of 
the Association of 
Past and Present Directors of TWGHs 


